
Kjære idrettsvenner, gjester, og kollegaer, 

 

Det er en stor ære for meg å få stå her i dag på vegne av Norges 
Bordtennisforbund og dele noen ord ved denne offisielle åpningen av det 
flotte, nye Idrettens Hus i Porsgrunn. 

For meg er dette ikke bare en milepæl for idretten, men også en personlig 
markering. Som ansatt i Norges Bordtennisforbund har jeg hatt gleden av å 
ha mitt kontor på Idrettens Hus helt siden jeg startet i jobben – hele 32 år 
tilbake i tid. Det er ikke til å legge skjul på at dette stedet har betydd mye for 
meg. 

Gjennom årene har jeg hatt samarbeide med hele fire organisasjonssjefer, 
og jeg må si at det alltid har vært hyggelig, inspirerende og lærerikt. Uansett 
hvem som har ledet, har Idrettens Hus vært en plass hvor samarbeid, 
vennskap og fellesskap har stått i sentrum. 

Jeg må innrømme at jeg alltid har følt meg som en del av Idrettens Hus – 
ikke bare som en representant for bordtennisen, men som en del av 
idrettsfamilien her i Vestfold og Telemark. Først med Telemark Idrettskrets, 
og nå som vi har blitt en del av den større idrettsfamilien i Telemark og 
Vestfold, har følelsen av samhold og fellesskap bare vokst seg sterkere. 

Det nye Idrettens Hus symboliserer ikke bare en ny start, men også en 
påminnelse om hva idretten betyr for oss alle – et sted for samarbeid, 
inspirasjon, og utvikling. Det er her vi jobber for å skape muligheter for både 
breddeidrett og toppidrett, og det er her vi bygger broer mellom ulike 
idretter og organisasjoner. 

På vegne av Norges Bordtennisforbund vil jeg uttrykke en stor takk til alle 
som har vært med på å gjøre dette huset til en realitet. Jeg gleder meg til å 
fortsette å være en del av dette fellesskapet og ser frem til å se hvordan vi 
sammen kan løfte idretten til nye høyder. 

Gratulerer med dagen, og gratulerer med et fantastisk nytt Idrettens Hus! 

Vennlig hilsen, Ghassan Chaer – Norges Bordtennisforbund 


